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Kontynuujemy cykl powyborczych komentarzy - na infoilawa.pl swoimi przemyśleniami
dotyczącymi wyników wyborów dzielili się już lokalni kandydaci z listy Polskiego
Stronnictwa Ludowego Adam Żyliński i Piotr Żuchowski oraz kandydatka Prawa i
Sprawiedliwości Anna Węgłowska. Dzisiaj udostępniamy Czytelnikom powyborczy
komentarz Bernadety Hordejuk.

7 303 głosy w całym okręgu, z czego 5 136 w powiecie iławskim - to wyborczy wynik kandydatki
Koalicji Obywatelskiej do Sejmu RP Bernadety Hordejuk. Spośród wszystkich kandydatów na posłów
z powiatu iławskiego to właśnie iławianka, kierująca Wydziałem Rozwoju i Zarządzania Projektami
Starostwa Powiatowego w Iławie, będąca też przewodniczącą Sejmiku Województwa Warmińskiego-
Mazurskiego, uzyskała najwyższy wynik. Wciąż był on jednak zbyt niski, by zdobyć mandat. Jak
Bernadeta Hordejuk to komentuje?

- Ogromnie cieszy mnie bardzo dobry wynik w Iławie i w powiecie iławskim.
Dziękuję mieszkańcom za zaufanie. Okazało się jednak, że silne lokalne wsparcie
to za mało, by w tych warunkach uzyskać mandat posła - skomentowała. - Są



sprawy bardzo ważne, które wymagają doglądania z perspektywy Warszawy. To
sprawy związane z budową dróg, czy ochroną zdrowia. Mówiłam o nich wiele w
ostatnich miesiącach. Bez względu na wynik wyborów będę o nie walczyć jako
radna i przewodnicząca sejmiku. Nie jestem osobą, która dzieli aktywność na
przed wyborami i po wyborach. Pracowałam dużo i nadal będę to robić. Sprawy
regionu są dla mnie najważniejsze - dodaje Bernadeta Hordejuk.
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